
 

Protokół Nr XII/2019 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 października  2019 roku 

 

Ad.1. Otwarcie XII Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Osiek Jasielski - P. Piotr Wojdacz witając wszystkich obecnych Radnych, sołtysów wsi, Wójta 

Gminy, Sekretarza Gminy, Głównego Księgowego Urzędu Gminy oraz pracowników Urzędu 

obecnych na Sesji. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, iż obecnych jest  13 Radnych 

zatem obrady Sesji są prawomocne. 

 

Obecni na Sesji Radni to: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

6. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

7. Piotr Kurcz – Załęże, 

8. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

13. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Nieobecni na Sesji Radni :  

1. Łukasz Gortad – Czekaj, 

2. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Bożena Świątek – Głowna Księgowa Urzędu Gminy, 

4. Janusz Brączyk – sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski. 

 



                                                                                                                           

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, porządek dzisiejszych obrad przedstawia się 

następująco:  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Krośnie Wydziału 

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na lata 2020 – 2023 (druk nr 65). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania 

publicznego w zakresie zimowego utrzymania drogi powiatowej Nr 1894R Świerchowa – 

Osiek Jasielski – Samoklęski i chodników w ciągu dróg powiatowych położonych 

na terenie Gminy Osiek Jasielski (druk nr 66). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami  Gminy 

Osiek Jasielski na lata 2019-2022 (druk nr 67). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku 

Jasielskim i Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim (druk nr 68). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Osiek Jasielski  na rok 

2019 Nr IV/28/2018 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2018 (druk nr 69). 

10. Informacja Wójta z wykonania uchwał  podjętych na poprzedniej Sesji  

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje radnych. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, przed Sesją wpłynęły na moje ręce trzy wnioski Pana 

Wójta w sprawie zmiany porządku obrad dotyczące podjęcia uchwał: 

- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

- w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego zadania publicznego w zakresie zimowego 

utrzymania chodników 

- w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i doraźne zastępstwa dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Osiek Jasielski. 

Proponuję poszerzenie porządku obrad i dodanie wnioskowanych uchwał po uchwale 

w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania publicznego w zakresie 

zimowego utrzymania drogi powiatowej Nr 1894R Świerchowa – Osiek Jasielski – Samoklęski 

i chodników w ciągu dróg powiatowych położonych na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

Uchwały te stanowić będą kolejno punkty 7, 8 i 9 porządku obrad. Po ich rozpatrzeniu wrócimy 

do dotychczasowego punktu 7, który po wprowadzeniu zmian będzie punktem 10. 

Poddaję pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad punktu o podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego. 



Kto jest za jego przyjęciem? 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

 

Poddaję pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie 

przejęcia od Powiatu Jasielskiego zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania 

chodników 

Kto jest za jego przyjęciem? 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

 

Poddaję pod głosowanie wniosek o dodanie do porządku obrad punktu – podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i doraźne zastępstwa dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Osiek Jasielski. 

 

Poddaję pod głosowanie poszerzony porządek obrad. 

Kto jest za jego przyjęciem? 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado protokół z Sesji Nr XI/2019 był umieszczony w BIP. 

Był również dostępny w Urzędzie Gminy w biurze obsługi Rady Gminy.  

Czy są pytania, uwagi bądź sugestie związane z protokołem z ostatniej Sesji? 

Nie ma 

 

Poddaję pod głosowanie protokół z Sesji Nr XI/2019? 

Kto jest za przyjęciem protokołu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Krośnie 

Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na lata 2020 – 2023 

 

Przewodniczący Rady – W związku z tą uchwałą wcześniej został powołany przez Radę 

Gminy Osiek Jasielski zespół do przedstawienia Radzie opinii o zgłoszonych kandydatach 

na ławników sądowych. Zgłoszono jedną kandydaturę – Pani Elżbiety Dunaj. 

Wyjaśniam, iż w ramach tego punktu: 

- zespół przedstawi opinię o zgłoszonych kandydatach, 

- zostanie wybrana Komisja Skrutacyjna, 

- odbędzie się tajne głosowanie, 

- Komisja Skrutacyjna odczyta protokół z głosowania, 

http://www.osiekjasielski.biuletyn.net/?bip=2&cid=234&id=1282
http://www.osiekjasielski.biuletyn.net/?bip=2&cid=234&id=1282


- nastąpi podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Krośnie 

Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na lata 2020 – 2023 

W pierwszej kolejności zespół przedstawi opinię o kandydatce. Na dzisiejszej sesji obecny jest 

tylko jeden członek zespołu Radny Dariusz Brej. Proszę o przedstawienie opinii. 

 

Dariusz Brej – Wysoko Rado, Panie Wójcie, komisja, która została powołana na jednej 

z poprzednich sesji zapoznała się z dokumentacją złożoną przez kandydatkę i nie wnosi do niej 

żadnych zastrzeżeń. Zostało wysłane zapytanie do Komendy Policji dotyczące informacji 

o kandydatce na ławnika. Otrzymaliśmy informację, że nie figuruje ona w żadnej bazie Policji. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Nie zostało nam nic innego 

jak powołanie Komisji Skrutacyjnej, która będzie się składała z trzech Radnych. Bardzo proszę 

o zgłaszanie kandydatur. Pytanie do Pani Moniki Władyki, ponieważ ona zajmuje się tym 

tematem. Czy członkiem Komisji Skrutacyjnej mogą być Radni, którzy byli członkami zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Monika Władyka – Nie powinni. 

 

Przewodniczący Rady – Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

 

Zgłoszono kandydatury Radnych: Piotra Kurcza, Tomasza Źrebca i Pawła Ciuły. 

Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Mamy Komisję Skrutacyjną, do której należą Radni Piotr Kurcz, 

Tomasz Źrebiec i Paweł Ciuła. W tym momencie Komisja musi się ukonstytuować. Proszę 

o przeliczenie kart do głosowania, sprawdzenie kart czy są odpowiednio przygotowane. Proszę 

również o przedstawienie sposobu głosowania. 

 

Komisja dokonała przeliczenie i sprawdzenia kart do głosowania. 

 

Tomasz Źrebiec – głosowanie polega na postawieniu znaku X w jednym z trzech pól na karcie 

do głosowania tj. „ZA”, „PRZECIW” lub „WSTRZYMUJĘ SIĘ”. Przystępujemy 

do głosowania. Proszę, aby wyczytani Radni podchodzili, odbierali karty do głosowania. 

Wówczas będą mogli dokonać odpowiedniego skreślenia i wrzucenia karty do urny. 

 

Przeprowadzono głosowanie tajne. Każdy z wyczytanych Radnych odbierał kartę 

do głosowania. Następnie miał możliwość dokonania skreślenia na karcie w sposób tajny, 

po czym każdy z Radnych wrzucił kartę do głosowania do urny. 

Następnie Komisja Skrutacyjna wyjęła wszystkie karty z urny, ustaliła wynik głosowania 

i sporządziła protokół z głosowania. Radny Tomasz Źrebiec odczytał protokół Komisji 

Skrutacyjnej. 

Oddano 13 głosów. Wszystkie głosy były ważne. Oddano 1 głos za, 11 głosów przeciw, 1 głos 

wstrzymujący się. 



(Protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzenia głosowania na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Krośnie Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Krośnie stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

Przewodniczący Rady – Wobec wyniku głosowania Rada Gminy nie dokonała wyboru 

ławnika do Sądu Rejonowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Krośnie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania 

publicznego w zakresie zimowego utrzymania drogi powiatowej Nr 1894R Świerchowa – 

Osiek Jasielski – Samoklęski i chodników w ciągu dróg powiatowych położonych 

na terenie Gminy Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady – Proszę Pana Wójta o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Wójt Gminy – Do końca 2019 r. droga powiatowa Nr 1894R Świerchowa – Osiek Jasielski – 

Samoklęski jest w zarządzie Gminy Osiek Jasielski. Od 1 stycznia 2020 r. droga przechodzi 

na Powiat. Pozostawienie zimowego utrzymania drogi do końca zimy w gestii Gminy jest 

racjonalne i uzasadnione. Otrzymałem zapewnienie od Kierownika Zakładu Komunalnego, 

że są w stanie kontynuować zimowe utrzymanie również w 2020 r. W 2020 r. Powiat przekaże 

nam na ten cel dotację w kwocie ponad 10.000 zł.  Jeśli chodzi o chodniki, to Powiat zwrócił 

się do nas z pytaniem czy przejmiemy ich utrzymanie zimowe. Na ten cel także otrzymamy 

dotację w kwocie ok. 8.200 zł. Utrzymanie chodników będzie ujęte w zapytaniu ofertowym 

dotyczącym utrzymania zimowego dróg gminnych. 

 

Tomasz Źrebiec – Jaka jest dokładnie kwota dotacji? 

 

Wójt Gminy – Dotacja wynosi 10.626,00 zł na utrzymanie zimowe drogi powiatowej 

oraz 8.286,00 zł na utrzymanie zimowe chodników przy drogach powiatowych. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady -  Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu 

Jasielskiego realizacji zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania drogi powiatowej 

Nr 1894R Świerchowa – Osiek Jasielski – Samoklęski i chodników w ciągu dróg powiatowych 

położonych na terenie Gminy Osiek Jasielski 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

 



Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego 

 

Przewodniczący Rady – Pierwszy z projektów uchwał wprowadzonych do porządku obrad - 

uchwała w sprawie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego. 

Proszę Pana Wójta o wyjaśnienie konieczności podjęcia tej uchwały. 

 

Wójt Gminy – Powiat realizuje chodniki przy drogach powiatowych z udziałem gmin. W tym 

roku zwróciliśmy się do Powiatu z wnioskiem o wykonanie kilku odcinków chodników, 

jednakże ostatecznie Powiat zdecydował o realizacji budowy chodników w miejscowości 

Samoklęski (400 mb) oraz Pielgrzymka (470 mb). Ponadto zgłoszone były chodniki 

w miejscowości Osiek, Mrukowa i Zawadka. Jeśli chodzi o chodniki w miejscowości Osiek 

to został złożony przez Powiat wniosek dotyczący drogi powiatowej Osiek Jasielski – Załęże – 

Dębowiec. Jeśli wniosek zostanie rozpatrzony pozytywnie chcielibyśmy, aby w jego ramach 

został wykonany chodnik w Osieku Jasielskim. Przedłożona uchwała stanowi zabezpieczenie 

środków do chodników w miejscowości Samoklęski i Pielgrzymka. Jest to kwota 200.000 zł. 

Będziemy realizować II etap realizacji chodników tj. ułożenie kostki i obrzeży 

wraz z podbudową pod chodnik. Powiat Jasielski wykona I etap prac obejmujący zarurowanie 

wraz ze studzienkami rewizyjnymi i studzienkami ściekowymi, okrawężnikowanie 

i poszerzenie jezdni. Jest uruchomiony przetarg. Jeśli pozwoli pogoda będzie to realizowane 

jeszcze w tym roku. Prosiłbym o przegłosowanie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – Pan Przewodniczący Komisji Budżetowej, proszę bardzo. 

 

Tomasz Źrebiec – Na Komisji Budżetowej rozmawialiśmy o kwocie 150.000 zł, a tu wpisane 

jest 200.000 zł. Chciałbym zapytać jaki będzie koszt całkowity prac? 

 

Wójt Gminy – Koszt poznamy gdy przystąpimy do realizacji. Będzie to uzależnione o tego 

czy będzie możliwość skorzystania z Zakładu Komunalnego. Jeśli zakupimy materiały, a resztę 

wykona Zakład, wówczas koszt będzie niższy. Natomiast jeśli nie będzie to Zakład, wówczas 

wystąpimy z zapytaniem ofertowym i koszt będzie zależeć od złożonych ofert. Koszt będzie 

wówczas znany co do złotówki. 

 

Tomasz Źrebiec – Czy wiemy jakie koszty będzie ponosił Powiat. 

 

Wójt Gminy – Po ich stronie jest I etap, czyli zarurowanie wraz ze studzienkami rewizyjnymi 

i studzienkami ściekowymi, okrawężnikowanie i poszerzenie jezdni. Poszerzenie jezdni będzie 

wynosić ok. 70 cm. 

 

Tomasz Źrebiec – Chciałbym zauważyć, że jeśli koszty wyniosą 200.000 zł, to będziemy 

musieli tyle zapłacić. 

 

Daniel Socha – Jeśli wyjdzie więcej niż 200.000 zł trzeba będzie dołożyć. 

 



Wójt Gminy – Jeśli wyjdzie więcej to albo wykonamy tylko jeden chodnik albo trzeba będzie 

dołożyć i podjąć kolejną uchwałę. Będzie to zależało w jakiej formie będziemy tę drogę 

wykonywać, czy własnymi siłami, czy będziemy to zlecać. Wówczas będzie można powiedzieć 

jakie koszty zostaną faktycznie poniesione. 

 

Tomasz Źrebiec – Planujemy na kolejny rok, czyli są nakłady inwestycyjne w przyszłym 

budżecie. Nie mamy jeszcze budżetu na kolejny rok. 

 

Wójt Gminy – Musimy zabezpieczyć te środki w budżecie kolejnego roku. Zobowiązujemy 

się bowiem do wykonania II etapu, natomiast Powiat wykona I etap. 

 

Tomasz Źrebiec – Dlatego ja pytam jaki będzie koszt I etapu. 

 

Wójt Gminy – Trzeba byłoby zapytać Powiatowego Zarządu Dróg. Jeśli mogę wystąpić. 

 

Tomasz Źrebiec – Bo my w ciemno podejmujemy decyzję. 

 

Wójt Gminy – Nie w ciemno, bo zakres prac jest określony. W ubiegłych latach również 

realizowaliśmy chodniki z Powiatem i nie analizowaliśmy kosztów, które ponosił Powiat. 

Dokładaliśmy środki. Ktoś powie, że to Powiat powinien to realizować, ale realia są takie, 

że samorządy finansują chodniki 50 na 50. 

 

Tomasz Źrebiec – Tutaj znajduje się jeszcze zapis, że przejmiemy zimowe utrzymania tych 

chodników na 10 lat. Czyli dalej będziemy ponosić koszty. Możemy wziąć środki od Powiatu 

na ten cel. 

 

Sekretarz Gminy – Przejęcie zadania będzie wiązać się z uzyskaniem dotacji. 

 

Przewodniczący Rady -  Proszę o zabranie głosu jeszcze? 

 

Paweł Ciuła – Chciałbym powiedzieć, że chodniki są bardzo potrzebne. Droga jest wąska i nie 

ma gdzie rozminąć się samochodom. 

 

Przewodniczący Rady - Uważam, że chodniki przy drogach powiatowych należy sukcesywnie 

wykonywać. Mieszkańcy oczekują chodników i Radni o tym doskonale wiedzą. Są 

miejscowości, w których chodników jest więcej, są takie, w których jest ich bardzo mało. Są 

miejsca bardzo niebezpieczne. I tam należy wykonywać chodniki w pierwszej kolejności. 

 

Daniel Socha – Mam nadzieję, że Mrukowej powstaną chodniki, ponieważ jest wiele miejsc 

niebezpiecznych. Dzieci chodzą do szkoły. Naprawdę należy się tym problemem zająć. 

 

Wójt Gminy – Myślę, że kolejnych latach uda się tym również zająć, bo droga jest bardzo 

ruchliwa. Wielu kierowców skraca sobie przejazd jadąc tamtędy. 

 



Przewodniczący Rady – Jeśli nikt już nie chce zabrać głosu poddaję pod głosowanie uchwałę 

w sprawie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Za uchwałą głosowało 12 Radnych, 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego zadania 

publicznego w zakresie zimowego utrzymania chodników 

 

Przewodniczący Rady -  O tym już Wójt pokrótce powiedział, ale musimy również podjąć tę 

uchwałę. 

 

Tomasz Źrebiec – Nie wiem czy ta uchwała powinna być podejmowana, ponieważ chodnik 

nie jest jeszcze wykonany. 

 

Sekretarz Gminy – Powiat postawił warunki wykonania chodników i jednym z nich było 

przejęcie zimowego utrzymania. Przejęcie nastąpi na podstawie dodatkowego porozumienia. 

A to będzie uzależnione od wykonania chodników. 

 

Marek Kiełbasa – Zobowiązujemy się, że przejmiemy zimowe utrzymanie na okres do 10 lat. 

Czy nie obciążamy się za bardzo kosztami? Potem będziemy mieli problemy gdybyśmy 

potrzebowali rozwiązania umowy po 5 latach. 

 

Sekretarz Gminy – Zapis uchwały przewiduje maksymalny okres przejęcie zadania do 10 lat. 

Może być krócej. Poza tym porozumienia dotacyjne mają to do siebie, że mogą zostać 

rozwiązane wcześniej. 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, czy są jeszcze pytania? 

 

Nikt nie zadał pytań. 

 

Przewodniczący Rady - Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie w sprawie przejęcia od 

Powiatu Jasielskiego zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania chodników 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Za uchwałą głosowało 12 Radnych, 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźne 



zastępstwa dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady – Proszę Pana Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia konieczności 

podjęcia uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Uchwała podjęta na poprzedniej Sesji Rady została skierowana 

do Wojewody. Biuro Prawne Urzędu Wojewódzkiego, po konsultacji z Kuratorium Oświaty 

zwróciło uwagę, iż część zapisów wymaga zmiany. Chodzi o usunięcie zapisów, które 

powielają przepisy ustawowe, wykreślenie niektórych przesłanek przyznania 

dodatku motywacyjnego oraz uściślenie zapisów dotyczących wysokości nagród poprzez 

wprowadzenie również progów dolnych. Proponujemy wobec tego, aby jeszcze raz podjąć 

uchwałę i jednocześnie uchylić poprzednią uchwałę, która nie będzie już podlegać ogłoszeniu. 

Będziemy posługiwać się tekstem jednolitym, który będzie łatwiej stosować. Chciałbym dodać, 

że projekt uchwały został uzgodniony z przedstawicielem związków zawodowych. Mam przed 

sobą protokół z tego uzgodnienia. Uchwała w nowym brzmieniu nie zmienia najistotniejszych 

postanowień Regulaminu dotyczących wysokości poszczególnych składników wynagrodzenia. 

Wprowadzone modyfikacje nie mają istotnego wpływu na treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady -  Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i doraźne zastępstwa dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Osiek Jasielski 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami  Gminy Osiek Jasielski na lata 2019-2022 

 

Przewodniczący Rady -  Załącznik do uchwały jest dość obszerny, dlatego został Państwu 

Radnym nagrany na płytę CD. Wysoka Rado, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady -  Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami  Gminy Osiek Jasielski na lata 2019-2022 



Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Zarządzam 10 minut przerwy w obradach Rady Gminy. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia Gminnego Ośrodka Kultury 

w Osieku Jasielskim i Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim 

 

Przewodniczący Rady -  Proszę Pana Sekretarza o przedstawienie uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Chciałbym na wstępie wskazać, iż w przypadku podjęcia ta uchwała 

nie spowoduje żadnych zmian organizacyjnych. Jedynie zainicjuje procedurę. Wystąpimy 

do Biblioteki Wojewódzkiej oraz Krajowej Rady Bibliotecznej o wyrażenie opinii, a następnie 

do ministra właściwego do spraw kultury i ochrony dziedzictwa narodowego o wydanie zgody 

na połączenie. Wówczas Rada będzie mogła powrócić do sprawy połączenia i podjąć ostateczną 

decyzję. Jeśli chodzi o uzasadnienie samego połączenia, to chciałbym wskazać, iż w chwili 

obecnej mamy dwie dość niewielkie instytucje kultury. Gminny Ośrodek Kultury oraz Gminna 

Biblioteka Publiczna są niewielkimi podmiotami, funkcjonującymi w tym samym budynku 

w Osieku Jasielskim. Zatrudniają pracowników w wymiarze 2,125 etatu każdy (w tym etaty 

kierowników). W wyniku połączenia powstanie jedna instytucja kultury - Gminny Ośrodek 

Kultury i Biblioteka w Osieku Jasielskim, mocniejsza kadrowo i organizacyjnie. Za kulturę 

będzie odpowiadać jedna jednostka, pod kierownictwem jednej osoby, która będzie 

dysponować większą kadrą i środkami. Pozwoli to na lepsze zarządzanie personelem, bardziej 

elastyczne wykorzystanie jego czasu pracy. Uważam, że w chwili obecnej oferta kulturalna 

Gminy nie jest zadowalająca. Gminę Osiek Jasielski stać na lepszą ofertę przy tych samych 

nakładach finansowych i zaangażowaniu kadrowym. Już w chwili obecnej jednostki działają 

w tym samym budynku i mają wspólną obsługę księgowo-organizacyjną. Połączenie jednostek 

uprości zarządzanie, uprości prowadzoną dokumentację. Rozważamy również włączenie do tej 

instytucji Kompleksu Sportowo-Rekreacyjnego i osób tam zatrudnionych. 

Wójt Gminy – Uważam, że połączenie pozwoli na lepsze funkcjonowanie instytucji. Będziemy 

mieć większe możliwości. Inne gminy mają te instytucje połączone i myśmy sprawdzali, 

że dobrze to funkcjonuje. Warto się zastanowić, czy nie dołączyć gminnego ośrodka sportu. 

Myślę, że powinien tym zarządzać Gminny Ośrodek Kultury. Pojawiły się takie głosy wśród 

Radnych. 

Przewodniczący Rady – Mamy możliwość przyjrzenia się tej kwestii. Jest ku temu czas. 

Dopiero inicjujemy procedurę. Gdyby pojawiły się jakieś wątpliwości, będziemy mogli się tym 

zająć. 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, proszę o zajęcie głosu w dyskusji? 

 



Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady -  Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie zamiaru połączenia 

Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim i Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku 

Jasielskim 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Za uchwałą głosowało 5 Radnych, przeciw 6 Radnych, 2 Radnych wstrzymało się od głosu. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady -  Stwierdzam, że uchwała nie została podjęta. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Osiek Jasielski  

na rok 2019 Nr IV/28/2018 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2018 

 

Przewodniczący Rady -  Proszę o przedstawienie Komisji Budżetowej. 

 

Tomasz Źrebiec – Komisja Budżetowa zapoznała się na wczorajszym posiedzeniu z projektem 

uchwały i opiniuje go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, czy są pytania? 

 

Nikt nie zadał pytań. 

 

Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Osiek 

Jasielski  na rok 2019 Nr IV/28/2018 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 28 grudnia 2018 r. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13. Informacja Wójta z wykonania uchwał  podjętych na poprzedniej Sesji   

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił informację z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz  z realizacji 

prac w okresie międzysesyjnym.  

 

Nie było pytań do przedstawionej informacji.  

 

Ad. 14. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, są jakieś interpelacje? 



 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, czy są jakieś wnioski? 

 

Dariusz Brej – Panie Wójcie, ruszyły dwie linie autobusowe: z Pielgrzymki do Jasła 

i z Mrukowej do Jasła. One bardzo dobrze działają, kursują co godzinę. Czy nie można byłoby 

porozmawiać z przewoźnikiem czy na przykład kosztem dwóch kursów na Jasło nie można 

byłoby wprowadzić jednego kursu do Żmigrodu. 

 

Wójt Gminy – Panie Radny, rozmawiałem z przewoźnikiem na ten temat. Stwierdził on, 

że na tę chwilę ma taki rozkład. Jeśli będzie potrzeba i chętne osoby, to rozważy zmianę 

rozkładu. Podobnie wypowiedział się na temat kursu wieczorem do miejscowości Czekaj.  

 

Przewodniczący Rady – Coś w tej kwestii się dzieje. To dobrze prognozuje. Sprawa jest ważna 

dla Radnych i myślę, że również dla Wójta. 

 

Tomasz Źrebiec – Mam pytanie finansowe. Czy Jasiel robił już jakieś rozliczenia w związku 

z przewozami i naszą dopłatą. 

 

Wójt Gminy – W tym zakresie jeszcze nie było rozliczeń. Pojawił się nowy przewoźnik 

i musimy przeanalizować ponownie rozkłady, aby wyeliminować podwójne kursy, jeśli takie 

zaistnieją. 

 

Przewodniczący Rady – Mam jeszcze dwie kwestie. U Pani Joanny z Biura Rady mają 

Państwo Radni do odebrania informację o realizacji zadań oświatowych. Proszę po sesji 

podejść celem ich odebrania. Ponadto chciałbym poinformować, iż wpłynęło pismo do Biura 

Rady z Urzędu Skarbowego w Jaśle w sprawie oświadczeń majątkowych. Radni, których 

oświadczenia wymagają zmian będą wzywani przez Panią Joannę celem wyjaśnienia. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jeszcze inne wnioski. 

 

Nie zgłoszono wniosków. 

 

Ad. 16. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Zamykam XII Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz  

 


